

Title (en)
Electrical connection disposition.

Title (de)
Elektrische Schaltanordnung.

Title (fr)
Dispositif de connection électrique.

Publication
EP 0367173 A1 19900509 (DE)

Application
EP 89120088 A 19891030

Priority

- DE 8813826 U 19881104
- DE 8901560 U 19890210

Abstract (en)
The invention relates to an electrical connection arrangement for the electrical contact system of an air bag, having a short-circuit bridge arrangement in a plug which consists of a counter-contact housing and a jack housing made of plastic, compartments in which connectors (16) attached to electric lines are located being fashioned in the two housings, and the housings of the plug being joined to one another by means of a hinge and a short-circuit bridge (35), (32), (30), (31), being provided in each case between two adjacent contacts in such a way that when the plug is open the adjacent contacts are short-circuited first of all before the connectors of the plug are disconnected. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine elektrische Schaltanordnung für die elektrische Kontakteinrichtung eines Airbags mit einer Kurzschlußbrückenanordnung in einem Stecker, der aus einem Gegenkontaktgehäuse und einem Kontaktbuchsengehäuse aus Kunststoff besteht, wobei in den beiden Gehäusen Kammern eingebracht sind, in denen an elektrische Leitungen angeschlagene Verbinder (16) sitzen, und wobei die Gehäuse des Steckers scharnierend miteinander in Verbindung stehen und eine Kurzschlußbrücke (35),(32),(30),(31), jeweils zwischen benachbarten Kontakten derart vorgesehen ist, daß beim Öffnen des Steckers zunächst die benachbarten Kontakte kurzgeschlossen werden, bevor die Verbinder des Steckers getrennt werden.

IPC 1-7
H01R 13/703

IPC 8 full level
B60R 21/16 (2006.01); **H01R 13/703** (2006.01)

CPC (source: EP US)
H01R 13/7032 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [X] GB 2025711 A 19800123 - DAIMLER BENZ AG
- [XP] WO 8809070 A1 19881117 - AMP INC [US]
- [X] US 4769896 A 19880913 - DENLINGER KEITH R [US], et al
- [X] US 4224486 A 19800923 - ZIMMERMAN JR JOHN A, et al
- [A] WO 8808213 A1 19881020 - AMP INC [US]
- [A] DE 3623993 A1 19880121 - ELCO ELEKTRONIK GMBH [DE]

Cited by
US5370543A; US6135828A; CN110534939A; DE4140692A1; DE19622016A1; DE19622016B4; US6435894B2

Designated contracting state (EPC)
DE FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0367173 A1 19900509; DE 8901560 U1 19900315; JP H02183980 A 19900718; US 5064973 A 19911112

DOCDB simple family (application)
EP 89120088 A 19891030; DE 8901560 U 19890210; JP 28776089 A 19891104; US 42787289 A 19891030